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بدهی ۵۹ میلیاردی دوره های قبل را تسویه کردیم؛  اعتراض هندی ها به پروتکل های شدید مبارزه 
با کرونا برای المپیک

هندی ه�ا که از ش�رکت کنندگان در بازی های المپیک هس�تند نس�بت به برخی 
اقدامات ضد کرونایی در نظر گرفته شده برای این بازی ها معترض هستند.

انجمن المپیک هند با ارسال نامه ای به کمیته برگزاری بازی های المپیک توکیو ، اعتراض 
خود را نس��بت به در نظر گرفتن برخی محدودیت های شدیدتر برای مبارزه با ویروس کرونا 
اعتراض کرده و آن را ناعادلانه و تبعیض آمیز عنوان کرده اس��ت. در این نامه تاکید ش��ده که 
ورزش��کاران هندی واکسینه شده و آزمایش PCR را هر روز به مدت یک هفته قبل از اعزام 
به توکیو انجام می دهند، بنابراین ممنوعیت تعامل آنها با افراد دیگر کشورها تا سه روز پس از 
ورود به توکیو ناعادلانه است. این اعتراض از آنجایی مطرح شده که ژاپن کنترل مرزی خود را 
نسبت به مسافرانی که اخیرا به کشورهای تحت تأثیر ویروس کرونا و نوع ویروس دلتا که برای 
اولین بار در هند شناسایی شده، تشدید کرده است. در همین راستا کمیته برگزاری بازی های 
المپیک به مدت سه روز پس از ورود به ورزشکاران هند و سایر کشورهای تعیین شده اجازه 
برگزاری مسابقات تمرینی یا جلسات تمرینی مشترک با سایر کشورها را به آنها نخواهد داد.

»ناریندر باترا« و »راجئف مهتا« رئیس و دبیر کل انجمن المپیک هند در بیانیه ای مش��ترک 
با اشاره به مجاز بودن حضور ورزشکاران در توکیو تنها ۵ روز پیش از رقابت های شان نسبت به 
این مس��ئله اعتراض کرده و گفته اند: با تشدید محدودیت ها س��ه روز فرصت ما هد می رود در 
حالیکه این زمان برای رسیدن به اوج آمادگی است. همچنین رسانه های محلی اینگونه اعلام کرده 
اند که یک تیم هاکی هند به دلیل محدودیت ها ممکن است یک مسابقه برنامه ریزی شده را از 
دست بدهد. بنا به اعلام سایت kyodo news کمیته برگزارکننده بازی های المپیک در پاسخ به 
اعتراض هندی ها اعلام کرده است که در تلاش است تا تعریف کند که چگونه ورزشکاران المپیکی 

هند و دیگر کشورها می توانند در دهکده ورزشکاران باشند و ایمن بمانند.

جودوکاران پارالمپیکی به ترکیه می روند
ریی�س انجمن جودوی نابینایان و کم یینای�ان از اعزام دو جودوکار پارالمپیکی به 

اردوی تمرینی و تدارکاتی ترکیه در تیرماه خبر داد.
علیرضا امینی ، اظهار کرد: برای آماده سازی جودوکاران جهت اعزام به بازی های پارالمپیک توکیو 
در سال جاری دو تورنمنت برون مرزی در آذربایجان و انگلستان پیش بینی شده بود که به خاطر 
هزینه های بالا، امکان اعزام جودوکاران به انگلستان در خرداد وجود نداشت و به جای این تورنمنت، 
وحید نوری در وزن منهای ۹۰ کیلوگرم و محمدرضا خیرالله زاده در مثبت ۱۰۰ کیلوگرم ۱۱ تیر 
برای ش��رکت در یک اردوی تمرینی و تدارکاتی راهی آنکارا ترکیه خواهند شد. او تصریح کرد: با 
توجه به کسب سهمیه پارالمپیک، در حال حاضر تلاش برای حفظ رنکینگ و تایید کلاس بندی 
بین المللی جودوکاران در ترکیه است تا با آماده سازی ورزشکاران به هدف پیش بینی شده که همان 
کسب مدال طلا در توکیو است، دست پیدا کنیم. امینی در پایان خاطرنشان کرد: اردوی تمرینی 
و تدارکاتی ترکیه آخرین تورنمنت برون مرزی جودوکاران اعزامی به توکیو است که از ۱۲ تیر آغاز 
می شود و تا ۲۰ تیر ادامه خواهد داشت، این اردوی تمرینی بهترین فرصت برای جودوکاران است 
تا نقاط ضعف خود را در رقابت با جودوکاران سایر کشورها مرتفع و با آمادگی خوبی در بازی های 

پارالمپیک توکیو  حضور پیدا کنند.

حذف کمانداران از رقابت های انتخابی المپیک 
پاریس بدون کسب سهمیه

در ادام�ه رقابت های تیروکمان انتخابی المپیک و در مرحله حذفی ریکرو انفرادی 
زنان که در فرانسه در حال برگزاری است، سه نماینده ایران با شکست برابر حریفان 

خود از کسب سهمیه بازماندند.
در ادامه رقابت های جام جهانی تیروکمان و در سومین روز از این رقابت ها که در فرانسه در 
حال برگزاری اس��ت تیم ریکرو بانوان در مرحله حذفی انفرادی جهت کسب سهمیه المپیک 
به مصاف حریفان خود رفتند و با شکست برابر آنها از کسب سهمیه انفرادی نیز بازماندند. در 
مرحله حذفی ریکرو انفرادی زنان، مهتا عبداللهی پس از اس��تراحت در دور نخس��ت، در دور 
دوم ب��ه مص��اف کمانداری از آذربایجان رفت و با نتیجه ۶ بر صفر به پیروزی رس��ید و به دور 
سوم راه پیدا کرد. وی در مرحله یک شانزدهم نهایی به مصاف کمانداری از رومانی رفت و با 
نتیجه ۶ بر ۵ شکس��ت خورد و از گردونه مسابقات حذف شد. شیوا شجاع مهر دیگر نماینده 
ایران پس از اس��تراحت در دور نخس��ت، در دور دوم به مصاف کمان��داری از یونان رفت و با 
نتیجه ۶ بر ۴ شکس��ت خورد و حذف ش��د. زهرا نعمتی نیز در مرحله یک شانزدهم نهایی با 
نتیجه ۶ بر ۵ مغلوب کمانداری از سوییس شد و از دور مسابقات کنار رفت. مسابقات انتخابی 
المپیک پاریس آخرین فرصت برای کسب سهمیه بازیهای المپیک توکیو بود که تیم ایران در 
بخش تیمی ریکرو مردان و انفرادی و تیمی ریکرو زنان با شکست برابر حریفان خود از کسب 
س��همیه بازماندند. به این ترتیب تیم ایران تنها با یک سهمیه انفرادی که پیش از این توسط 

میلاد وزیری کسب شده بود، در بازیهای المپیک توکیو حضور پیدا خواهد کرد.

 یک رییس هیات، نایب رییس فدراسیون
 دوچرخه سواری شد

رییس فدراس�یون دوچرخه س�واری رییس هیات آذربایجان ش�رقی را به عنوان 
سرپرست نایب رییسی منصوب کرد.

محمود رش��یدی رییس فدراس��یون دوچرخه س��واری با تعیین سرپرس��ت نایب رییس��ی 
فدراسیون کادر خود را تا حدود زیادی تکمیل کرد.

او در جدید ترین تصمیم خود، رسول هاشم کندی رییس هیات دوچرخه سواری آذربایجان 
ش��رقی را به عنوان سرپرس��ت نایب رییسی فدراس��یون منصوب کرد و حکم او نیز به زودی 
صادر می شود.هاش��م کندی به عنوان گزینه  مدیر تیم های ملی مطرح بود که در انتخابات 

رای لازم را نیاورد.
روز گذش��ته نیز علی زنگی آبادی به عنوان مدیر تیم ه��ای ملی و محمود وفایی به عنوان 

رییس سازمان لیگ انتخاب شدند.
مهدی روزبهانه رییس هیات خراسان رضوی، ایمان دلیل حیرتی رییس هیات گیلان، مجید 
ناصری، محمود وفایی، مصطفی چایچی، رس��ول هاش��م کندی ،حسین اسلامی و علی زنگی 

آبادی نیز اعضای کمیته فنی فدراسیون را تشکیل می دهند.

رئیس فدراسیون کشتی گفت: فدراسیون در 
س�ال گذش�ته با ۵۵ میلیارد تومان آورده، یک 

رکورد زد.
علیرضا دبیر رئیس فدراس��یون کش��تی در مجمع 
عمومی س��الیانه فدراس��یون کش��تی که به صورت 
وبینار در محل س��الن فارس��ی آکادمی ملی المپیک 
برگزار ش��د گفت: ابتدا باید از دکتر سلطانی فر وزیر 
ورزش و جوان��ان، دکتر صالحی امیری رئیس کمیته 
ملی المپیک و دکتر علی نژاد معاون توس��عه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان تشکر کنم 

چراکه همیشه در کنار کشتی کشور بوده اند.
دبیر تصریح کرد: از ۱۲ سهمیه المپیک، ۱۱ سهمیه 
را گرفتی��م که کار مهمی بود و در حال حاضر نیز در 
تدارک اعزام تیم به توکیو هس��تیم و امید زیادی به 
موفقیت کش��تی گیرانمان در ای��ن آوردگاه بزرگ و 

مهم داریم، البته کار سختی پیش رو داریم.
رئیس فدراس��یون کش��تی با اش��اره ب��ه ۱۶ اعزام 
فدراسیون کشتی در مدت یک سال گذشته گفت: ما 
اعزام ه��ای زیاد با تعداد نفرات بالا داریم، اعزام تیم ها 
به خارج از کش��ور آن هم با دلار ۲۴ هزار تومانی کار 
بسیار دش��واری است. همین الان که با شما صحبت 
می کن��م تیم ۲۲ نفره م��ا در ترکیه حضور دارد و در 
روزه��ای آینده نیز دو اعزام به ترکیه و روس��یه را در 

دستور کار داریم.
دبیر با اش��اره ب��ه اینکه به دنبال ارائ��ه آمار تعداد 
مدال های کسب شده در کشتی نیستیم گفت: از نظر 
ما مهمترین مدال، مدال المپیک است و امیدوارم که 

کشتی گیران ما بتوانند به این مهم دست یابند.
وی با اش��اره به مشکلات فراوان برگزاری اردوهای 
تیم های ملی در شرایط شیوع کرونا گفت: ۴۵ مرحله 
اردو در مقاط��ع مختلف برگزار کردیم که بیش��ترین 
آنه��ا مربوط به تیم های بزرگس��الان اس��ت و همین 
الان که با ش��ما صحبت می کن��م دو اردوی جوانان 
فرنگی و آلیش بانوان ما به خاطر ابتلای تعداد بالای 

از ورزشکاران به کرونا، لغو شده است.
دبی��ر با اش��اره ب��ه تفاهم ب��ا کش��ورهای ترکیه، 
صربس��تان و بلغارس��تان، تصریح کرد: به دنبال این 
هس��تیم که تفاهم نامه هایی با کش��ورهای مطرح در 
کش��تی به انعقاد برس��انیم تا تیم های ما با کمترین 

هزینه به رقابت های بین المللی اعزام شوند.
رئیس فدراس��یون کش��تی با تأکید بر نیاز کشتی 
کش��ور به کمپ های تمرینی مناس��ب اظهار داشت: 
خانه کش��تی ش��هید مصطفی صدرزاده که پیش از 
ای��ن ۵۱ تخت داش��ت پس از بازس��ازی دارای ۱۰۶ 

تخت استاندارد و در حد هتل پنج ستاره شده است. 
همین شرایط برای خانه کشتی شهید هادی به وجود 
آمده تا کش��تی گیران در آرامش و آسایش کامل به 

تمرینات خود بپردازند.
وی افزود: اتاق هایی که کشتی گیران بعضاً به خاطر 
وجود حشرات و گرما و سرما از آن گله مند بودند، به 
نحوی بازسازی ش��د که رؤسای بعدی فدراسیون در 
سال های آینده نیز می توانند به راحتی اردوهای خود 

را برگزار و کار را اداره کنند.
دبیر تصریح کرد: خوشبختانه دو خانه ی کشتی ما 
در حدی مورد بازس��ازی ق��رار گرفت که در میزبانی 
از میهمانان خارجی س��رمان بالاست. آرمن نازاریان 
وقت��ی به اردوی تیم ملی آمد خیلی محکم گفت که 

در دنیا نظیرش وجود ندارد.
وی گفت: باید بگویم هیچ رویداد یا برنامه ای نیست 
که نتواننی��م آن را برگزار کنی��م و در حال حاضر با 
هم��کاری وزارت ورزش در ح��ال مس��تقل ک��ردن 

خانه های کشتی از مجموعه ورزشی آزادی هستیم.
دبیر ادامه داد: باید بگویم که خوش به حال رئیس 
بعدی فدراسیون که با توجه سرمایه گذاری که انجام 
شده بود خانه ش��هید ابراهیم هادی ۱۴ سال رایگان 
در اختیار کشتی است. س��الن توفیق جهانبخت هم 
۱۸ سال رایگان در اختیار کشتی قرار می گیرد. خانه 
کش��تی شهید صدرزاده نیز در حال کارشناسی است 
که فک��ر کنم بالای ۲۰ س��ال به طور رای��گان قابل 
استفاده باشد. فدراسیون ها این سالن ها را با پرداخت 

هزینه های زیاد اجاره می کنند. فدراسیون کشتی هم 
پیش از این مبلغ ۹ میلیارد تومان به ش��رکت تجهیز 

بدهکار بود، اما الان طلبکار هستیم.
رئیس فدراس��یون کشتی در مورد معضل دوپینگ 
گف��ت: محکم پای مبارزه با دوپینگ ایس��تاده ایم و 
ب��ه همین دلیل هم آدرس دقیق کش��تی گیران را به 
ستاد مبارزه با دوپینگ داده ایم. سر موضع دوپینگ 
با هیچ کس شوخی نداریم. وقتی لالوویچ در جلسه با 
ما گفت ش��ما و ترکیه بیشترین دوپینگی ها را دارید. 
الان هم از تمامی کشتی گیران ضمانت می گیرم که 

تمامی عواقب دوپینگ بر گردن آنها است.
دبیر با اش��اره به اینکه کش��تی کش��ور دچار افت 
محسوس��ی شده تصریح کرد: کشتی به خاطر این به 
این روز افتاد که برخی از رؤس��ای هیئت ها کم کار و 
بعضی از مربیان ما نیز بی دانش بوده اند. با همکاری 
وزارت ورزش به دنیال این هستیم که ۵ الی ۶ رئیس 

هیئت کم کار را تعیین تکلیف کنم.
وی ادامه داد: از برخی رؤس��ای هیئت ها به شدت 
ناراحت هس��تم. بارها گفتم که رؤسای هیأت ها باید 

دنبال کار باشند و برای کشتی بدوند.
رئی��س فدراس��یون کش��تی در م��ورد کادر اداری 
فدراس��یون اظهار داشت: پرسنل کش��تی را کاهش 
دادی��م و هنوز هم اعتقاد دارم که نیروی مازاد داریم. 
در کار با کس��ی شوخی ندارم، کس��ی کار نکند باید 
برود. البته کس��ی هم که کار می کند س��عی می کنم 
ب��ه او خدمت کنم. در س��ال های گذش��ته از حقوق 

کارکنان فدراس��یون ح��ق بیمه و مالیات کس��ر، اما 
پرداخت نش��ده بود. الان سعی می کنیم حمایت لازم 
را داس��ته باش��یم؛ مثل راه اندازی صندوق وام قرض 
الحس��نه، بیمه تکمیلی و س��فر زیارتی که برای این 

افراد در نظر گرفتیم.
دبیر با اش��اره به بدهی های فدراسیون تصریح کرد: 
بدهی مالیاتی کش��تی را که عده ای می گفتند بدهی 
نیست، امروز تس��ویه کرده ایم، از ۲۹ میلیارد بدهی 
که داش��تیم با پرداخ��ت حدوداً ۱۰ ت��ا ۱۱ میلیارد 
تومان، همگی تسویه شد و فقط ۴۰۰ میلیون بدهی 
از س��ال ۹۷ باقی مانده که در هفته های آینده آن را 

نیز تسویه می کنیم.
وی در ادامه یک گزارش تطبیقی از س��نوات قبل 
ارائه کرد و گفت: آمار مش��خص است که کل درآمد 
فدراس��یون ۲۶ میلیارد در س��ال ۹۶، ۳۱ میلیارد در 
س��ال ۹۷، ۳۸ میلی��ارد در س��ال ۹۸ و ۵۵ میلیارد 
تومان در س��ال ۹۹ بوده اس��ت که ب��ا وجود کرونا و 
مش��کلات زیادی که به وجود آمد کسب ۵۵ میلیارد 
تومان درآمد، در س��ال ۹۹ یک رکورد برای کش��تی 

محسوب می شود.
رئیس فدراسیون کش��تی در مورد تسویه بدهی ها 
که مربوط به فدراس��یون های قب��ل بود تصریح کرد: 
تقریباً تمامی ۵۹ میلیارد بدهی فدراس��یون کش��تی 
تس��ویه ش��ده و فقط یکی دو م��ورد جزئی به خاطر 

برخی از اختلافات حقوقی باقی مانده است.
وی در مورد حامی مالی فدراس��یون قبلی گفت: ما 
هنوز دنبال گرفتن آن ساختمان نیمه کاره از آن بانک 
هس��تیم ولی زورمان به آنها نمی رسد و ساختمان را 
تحویل نمی دهند. ولی آن ساختمان جز اموال کشتی 
است. ما به حرمت آن بانک موضوع را از طریق مراجع 
قضائی دنبال نمی کنیم چراکه معتقدیم آن ساختمان 
اول و آخر در اختیار کش��تی قرار می گیرد. حالا چه 
در دوره ما و چه در دوره ی رئیس بعدی آن را تحویل 
می دهند. رئیس فدراس��یون کشتی با اشاره به اینکه 
کشتی در حال از بین رفتن است گفت: بار دیگر می 
گویم رؤس��ای هیأت های کش��تی این ماجرا را کاملًا 
ج��دی بگیرن��د. البته در تلاش هس��تیم که حامیان 
خوبی را برای کش��تی جذب کنیم که همراه اول در 

این راه حمایت زیادی را از ما داشته است.
وی در پای��ان با اش��اره به جایگاه بالای رس��انه ها 
خاطرنش��ان کرد: اگر قرار اس��ت کش��تی بالا بیاید، 
باید به س��راغ رس��انه ها برویم. رس��انه های مکتوب، 
خبرگزاری ها، رس��انه ملی و فضای مجازی می توانند 

کمک بسیاری به کشتی کنند.

رئی�س انجمن اس�کی روی آب ای�ران و نایب 
رئیس کنفدراس�یون آس�یا گفت: اگر ش�رایط 
فراهم باشد و مسابقات آس�یایی در سال ۲۰۲۱ 
برگزار ش�ود، قطعا تیم ملی کشورمان با قدرت 

در این رقابت ها شرکت خواهد کرد.
علیرضا مهرصادقی افزود: شیوع بیماری کرونا مسابقات 
قهرمانی آس��یا اسکی روی آب در بخش قایق را که قرار 
بود س��ال گذشته به میزبانی کره جنوبی برگزار شود به 
تعویق انداخت، اکنون در حال بررسی شرایط هستیم که 
در صورت فروکش کردن این بیماری مسابقات مذکور را 
در س��ال ۲۰۲۱ برگزار کنیم و اتفاقا کره جنوبی مجددا 
درخواس��ت میزبانی این بازی ه��ا را داده که در صورت 
مسجل شدن این مسابقات، قطعا تیم ملی کشورمان در 

این رقابت های شرکت می کند.
کرس�ی بی�ن المللی راه�ی برای رس�یدن به 

اهداف
وی نقش داش��تن کرس��ی در کنفدراسیون آسیا را 
در توس��عه اس��کی روی آب ایران مهم خواند و گفت: 
بن��ده و عباس ناطق نوری که در عضویت کمیته فنی 
آس��یا اس��ت طی این چند س��ال تلاش کردی��م تا با 
ارتباطات بین المللی راه های توس��عه و گسترش این 
رش��ته را در بین اسکی بازان ایرانی مثل اعزام مربیان 
و داوران کشورمان به دوره های بین المللی و استفاده 
از تجربیات کشورهای صاحب سبک را فراهم کنیم و 
حاصل این برنامه ریزی ایستادن بر سکوی سوم آسیا 
با کس��ب یک مدال طلا، یک نقره و ۲ برنز در س��ال 
۲۰۱۷ بود که برای اولین بار در تاریخ به ارمغان آمد.

رییس انجمن اس��کی روی آب ایران با ابراز رضایت 

از رش��د و گسترش این رش��ته در سطح کشور افزود: 
خوش��بختانه با هدفمندی و برنامه ری��زی زیر بنایی 
ش��اهد توس��عه و تعمیم این رش��ته مفرح در سراسر 
ایران ب��وده ایم بطوریکه هم اکنون در ۲۰ اس��تان و 
مناطق آزاد کشور کمیته اسکی روی آب تشکیل داده 
ایم و برای پشتوانه س��ازی و استعدایابی، باشگاه ها و 
مراک��ز متعدد اس��کی روی آب را در ایران راه اندازی 

کرده ایم.
سهم بانوان در مدال آوری بالاست

مهرصادقی میزان علاقه مندی بانوان در اسکی روی 
آب را ستودنی خواند افزود: در حوزه بانوان هم دارای 
پتانس��یل خوبی هستیم، خوش��بختانه نتیجه خوبی 
از اعتماد ب��ه زنان گرفته ایم بطوریکه در مس��ابقات 
آس��یایی ۲۰۱۷ تایوان س��هم بانوان در کسب مدال 
بیشتر از آقایان بود و دو مدال طلا و نقره را خانم های 
ما بدس��ت آوردند، در بعد بین الملل��ی هم از ۴ داور 
خان��م که دارای مدرک بین المللی هس��تند بهره مند 
هس��تیم و در مجموع شرایط مناسبی را در این حوزه 

تجربه کرده ایم.

تنه�ا نماین�ده دوچرخه س�وار پارالمپیکی 
گفت: تا زمانی که س�وار هواپیما نش�وم، باور 

نمی کنم که مسافر توکیو شده ام.
مهدی محمدی ، پس از این که در لیست نفرات 
اعزام��ی به بازیهای پارالمپی��ک توکیو قرار گرفت، 
اظه��ار ک��رد: باورم نمی ش��ود که پس از ۳ س��ال 
تلاش و س��ختی بلاخره مجوز حض��ور در بازیهای 
پارالمپیک را کسب کرده و راهی توکیو می شوم.

وی گفت: برای رسیدن به این هدف در مسابقات 
قهرمانی آسیا ۲۰۱۸ مالزی موفق به کسب ۳ مدال 
طلا و ۲ نقره، در بازیهای پاراآسیایی جاکارتا مدال 
برنز و در مسابقات قهرمانی آسیا ۲۰۱۹ اندونزی و 

۲۰۲۰ کره به دو مدال نقره دست یافتم.
محم��دی در پاس��خ ب��ه این پرس��ش ک��ه در 
پارالمپی��ک در چه ماده ای ش��رکت خواهید کرد، 
خاطرنش��ان کرد: در م��اده تایم تری��ل انفرادی و 
اس��تقامت جاده و ۴ کیلومتر انفرادی پیس��ت در 
بازیهای پارالمپیک ش��رکت خواه��م کرد، البته به 
دلیل نبود امکانات کافی در پیس��ت ش��رایطم در 

جاده بهتر اس��ت و سعی دارم تمرکزم را بیشتر در 
جاده معطوف کنم تا در پارالمپیک توکیو به نتایج 

خوبی دست پیدا کنم.
تنه��ا نماینده دوچرخه س��وار پارالمپیکی درباره 
زمان بندی تمرین��ات خود در جاده گفت: هر روز 
به مدت ۵ س��اعت و ۱۴۰ کیلومتر در جاده رکاپ 
م��ی زنم تا با آمادگی خوبی عازم توکیو ش��وم. هر 
چند تا به امروز به دلیل مش��خص نبودن وضعیتم 
برای اعزام به توکیو، ناامید شده بودم اما الان حس 

خوبی دارم.
وی یکی از مش��کلات خود را نداشتن  دوچرخه 
مناسب در ماده استقامت به عنوان کرد و گفت: در 
ماده تایم تریل انفرادی مش��کلی از نظر تجهیزات 
ن��دارم،  س��ال گذش��ته ب��ا دریافت وام توانس��تم 
دوچرخه مناس��ب بازی های پارالمپیک را به مبلغ 
۳۰۰ میلیون تومان تهیه کنم. مش��کل اصلی من 
نبود دوچرخه مناس��ب برای شرکت در پارالمپیک 
توکیو در ماده استقامت است، امیدوارم با همکاری 
فدراسیون دوچرخه سواری و کمیته ملی پارالمپیک 
دوچرخه مناسبی نیز در این ماده تهیه شود تا بدون 
دغدغه و اس��ترس  در این ماده نیز ش��رکت کنم. 
محمدی در پایان گف��ت: جهت تهیه دوچرخه در 
ماده استقامت با اسپانسرهای مختلف نیز صحبت 
کرده ام اما متاس��فانه کمتر اسپانسری حاضر می 
شود در دوچرخه س��واری معلولان سرمایه گذاری 
انجام ده��د، امیدوارم تا قبل از اعزام به توکیو این 
مشکل نیز با همکاری فدراسیون دوچرخه سواری 

و کمیته ملی پارالمپیک مرتفع شود.

اس�تقلال با شکس�ت دادن پدی�ده در دیدار 
معوقه از هفته بیست و یکم لیگ برتر، اختلاف 
خود با سپاهان و پرسپولیس را به هشت امتیاز 

کاهش داد.
در دی��دار معوقه از هفته بیس��ت و یکم لیگ برتر، 
استقلال و پدیده از ساعت ۱۹:۱۵ در  ورزشگاه آزادی 
به میدان رفتند که این دیدار با ۲ گل به نفع شاگردان 
فرهاد مجیدی تمام شد و رحمتی و شاگردانش دست 

خالی راهی مشهد شدند.
آرم��ان رمضانی در دقیق��ه ۴۸ و مهدی قایدی در 
دقیقه ۱۶+۹۰ گل های اس��تقلال را به ثمر رساند. با 
این نتیجه، ش��اگردان مجیدی ۴۰ امتیازی ش��دند و 
جای��گاه خود در رده س��وم ج��دول را تثبیت کردند. 
پدیده ه��م با ۲۸ امتیاز در رده هش��تم جدول باقی 

ماند.
ای��ن دیدار ب��ه علت قطع برق ورزش��گاه در دقایق 
پایانی مس��ابقه، دو بار متوقف شد و دو تیم به مدت 
۱۰ دقیقه در انتظار بازگشت برق به ورزشگاه و روشن 

شدن نورافکن های ورزشگاه بودند.
نیمه اول

در دقیقه چهارم ارس��لان مطهری دروازه بان پدیده 
را دریبل زد ولی در ادامه توپ با پای خودش به اوت 
رفت تا این موقعیت از دست برود. بعد از این صحنه، 

بازی حدود ۳۰ دقیقه بس��یار کم موقعیت دنبال شد 
و بالاخره در دقیقه ۳۵ بازیکنان پدیده در یک دقیقه 
صاحب دو موقعیت ش��وتزنی خوب شدند که هر دو 

ضربه به خارج از دروازه سیدحسین حسینی رفت.
اگر چه بازی بس��یار کم افت و خی��ز بود و دو تیم 
موقعیت چندان زیادی نداشتند اما این شاگردان سید 
مهدی رحمتی بودند که در نیمه اول، میل بیشتر به 

خلق موقعیت و گشودن دروازه استقلال داشتند.
در دقیق��ه ۲+۴۵، در خطرناک ترین موقعیت بازی، 
ضربه س��ر ارسلان مطهری در آستانه ورود به دروازه، 
توس��ط علی نعمتی از روی خط دفع شد تا بازی در 

نیمه نخست با تساوی بدون گل تمام شود.
نیمه دوم

ش��روع نیمه دوم با ورود مهدی قایدی و پاس گل 
این بازیکن به آرم��ان رمضانی همراه بود که مهاجم 
استقلال در دقیقه ۴۸ با شوت سرکش خود از پشت 
محوطه جریمه، دروازه فراهانی را گش��ود و استقلال 

را پیش انداخت.
از روی ضرب��ه  قای��دی  در دقیق��ه ۵۱، مه��دی 
ایس��تگاهی، موقعیت خطرناکی را روی دروازه پدیده 
خلق کرد که توپ یک قدم از پای دانشگر جلوتر بود 
و فراهان��ی آن را تبدیل به کرن��ر کرد. در دقیقه ۵۴، 
محمدرضا فلاحیان با شوت از راه دور، فشار را از روی 

تیمش برداش��ت و حسینی را به واکنش وا داشت که 
این ضربه در چارچوب نبود.

در دقیقه ۶۲، ارسلان مطهری در موقعیتی مناسب 
از مقابل محوطه شش قدم شوت محکم خود را روانه 
دروازه ک��رد که فراهان��ی با نوک پای راس��ت خود، 
جل��وی ورود توپ به دروازه را گرفت و آن را به کرنر 
فرس��تاد. یک دقیقه بعد باز هم دروازه پدیده تهدید 
ش��د که ضربه سر مرادمند توسط قاسمی نژاد از روی 

خط دروازه به کرنر رفت.
در دقیق��ه ۸۴، ب��رق ورزش��گاه به یک ب��اره قطع 
ش��د و نورافکن ه��ا خاموش ش��دند تا ورزش��گاه در 
تاریک��ی ف��رو ب��رود.  بع��د از گذش��ت ح��دود پنج 
دقیقه این مش��کل برطرف ش��د  اما بعد از دو، س��ه 
دقیقه ب��از هم یکی از نورافکن ها خاموش ش��د ولی 

 داور بعد از مش��ورت با ناظر ب��ازی، تصمیم به ادامه 
مسابقه گرفت.

ب��ازی بعد از گل اس��تقلال آرام تر دنبال ش��د ولی 
ش��اگردان رحمتی دس��ت بردارد  نبودند و در دقیقه 
۱۰+۹۰ ضرب��ه نعمتی در داخ��ل محوطه جریمه به 
دیرک دروازه استقلال برخورد کرد و دروازه حسینی 
باز نش��د. در دقیقه ۱۶+۹۰ باز هم ش��وت س��رکش 
بازیکن پدیده بعد از دخالت حسینی به دیرک دروازه 
اس��تقلال خورد این توپ در بازگش��ت ب��ا پاس گل 
مطهری به مهدی قایدی رس��ید و او هم در موقعیت 
تک به تک دروازه پدیده را گش��ود و تیمش را به گل 
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